
Zápis ze schůze výboru středočeské krajské organizace č. 822 

 
Datum konání:  11.1.2025 
Místo konání: Sekretariát ČKS - Praha 
 

Přítomni: Černá Michaela, Fryč Jiří, Chaloupková Libuše, Kadlečková Blanka, Labuta Jiří, Lodinský 

Petr, Matoušek Martin, Suchý Jaroslav, Vyhnal Jaroslav, Chramostová Miroslava, Kašpar Ladislav, 

Světlíková Jana 

Omluveni: Kopa Jaroslav ml., Labutová Miloslava  

Neomluveni:  

Hosté: Novotná Kateřina, Koblenc Pavel, Zelenka Tomáš, Šedová Adéla, Suchá Irena 

Program schůze: 

1) Vyhlášení výsledků krajské ligy 

2) Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

3) Informace o stavu figurantů 

4) Informace o stavu kladečů 

5) Informace o stavu rozhodčích 

6) Informace mládeže  

7) Krajská liga pro rok 2025 

8) Kalendář akcí 

9) Různé 

10) Návrh finančního rozpočtu na rok 2025 

 

Jiří Labuta přivítal přítomné účastníky schůze a seznámil je s programem schůze. S navrženým 

programem všichni účastníci souhlasili. 

 
1) Vyhlášení výsledků krajské ligy pro rok 2024 

Jiří Labuta vyhlásil konečné výsledky středočeské krajské ligy pro rok 2024. Pro vyhlášené na 
prvních třech místech jsou připraveny diplomy, poháry a kupóny na nákup pomůcek od firmy Gappay.  
Dle propozic byly kupony připraveny v hodnotě 2.000,- Kč pro vítěze kategorie, 1.500,- Kč pro druhé 
místo a 1.000,- Kč pro soutěžícího na třetím místě v dané kategorii. Zároveň byly předány i kupony ve 
speciální kategorii a to „Organizace s nejvyšším počtem zapsaných členů“, „Závodníka s nejvíce 
závody“ a „Mládežníka s nejvíce závody“. Všichni byli oceněni kuponem v hodnotě 1.000,- Kč.  

Do krajské ligy bylo letos započítáno 8 závodů (ZKO Benátky nad Jizerou, ZKO Rožmitál pod 
Třemšínem, ZKO Vlašim, ZKO Jabkenice, ZKO Komárov, ZKO Sedlčany, ZKO Svojetín a ZKO Nové 
Strašecí). Devátým závodem měl být závod v ZKO Pyšely, ale Ti je pro nedostatek závodníků v předstihu 
zrušili. Jiří Labuta poděkoval organizacím za uspořádání závodu, včasné zaslání výsledků a vzhledem 
k tomu, že splnili organizace podmínky kladené středočeským výborem, byla jim v průběhu listopadu 
odeslána částka 1.500,- jako podpora krajského závodu. 

Následně byly vyhlášeni výsledky v jednotlivých kategoriích. V kategorii ZM se na třetím místě 
umístil Martin Kružliak s Deedee od Madakru s 273 body, na druhém místě Tomáš Zelenka s Olí Kiltevs 
s 276,5 body a vítězkou se stala Irena Suchá s Orestem Kiltevs s 278 body. Poté byla vyhlášena 
kategorie ZVV1, kde na třetím místě skončila Adéla Šedová s Ronem s 558 body, na druhém místě 



skončil Pavel Koblenc s Urkasem z Daskonu s 567 body a vítězkou se stala Jana Světlíková s Kess Kiltevs 
s 570 body. V kategorii ZVV2 splnila podmínky pro zapsání a vítězkou se stala Jana Světlíková s Jess 
Kiltevs s 589 body, která kategorii ZVV2 ovládla potřetí za sebou. 

Ve speciálních kategoriích byla vyhlášena organizace s nejvíce zapsanými členy, kterou se stala 
ZKO Komárov. Ocenění převzal p. Tomáš Zelenka. V kategorii „Jednotlivec s nejvíce zapsanými 
závody“ získal ocenění Tomáš Zelenka. Adéla Šedová pak převzala ocenění za mládežníka s největším 
počtem účastí. 

Po předání ocenění pak závodníci měli možnost zhodnotit závody krajské ligy, vyjádřit se 
k nastaveným podmínkám apod. Pouze p. Zelenka poprosil, zda by bylo možné na stránkách 
zveřejnit, jak by měli vypadat propozice k závodům, co musí obsahovat apod. Výbor se tímto bude 
zabývat, ale Jiří Labuta upozornil, že krajský výbor nijak nezasahuje do nastavených podmínek a jako 
vzor lze využít propozic konkurenčních závodů apod. 

 

2) Informace k finančnímu stavu středočeské organizace 

Pokladní středočeské oblasti Michaela Černá informovala přítomné o finanční prostředcích 

krajské organizace. K včerejšímu dni 10.1.2025 je stav pokladny 7.680,- Kč, stav bankovního účtu  u KB 

je 11.158,60 Kč, stav běžného účtu u Moneta Money Bank k 31.12.2024 je 24.217,78 a stav spořícího 

účtu u Moneta Money Bank k 31.12.2024 je 53.014,13 Kč a je vytvořen opět termínovaný vklad na 1 

rok na částku 550.000,- Kč, který byl vytvořen 14.11. s tehdy aktuálním úrokem 2,8%. 

 
3) Informace o stavu figurantů 

Koncem loňského roku proběhlo druhé přezkoušení figurantů, které bylo plánováno v ZKO 

Březnice, ale vzhledem k nízkému počtu účastníků a dojezdové vzdálenosti bylo přesunuto do Kutné 

Hory. Přezkoušení se zúčastnili 4 frekventanti. Dva ze středočeského kraje, kdy nově získal 2. třídu p. 

Jiří Henzl a 2. třídu prolongoval p. Jan Rychnovský. Další dva frekventanti byli z ústeckého a 

jihomoravského kraje. Lektory byli Milan Římek a Jana Světlíková. 

Rovněž koncem roku proběhlo i přezkoušení nových svazových figurantů a figurantů 1. třídy. Zde 

za středočeský kraj splnil podmínky svazového figuranta Tomáš Mach. Další dva naši adepti na 1. třídu 

byli Jindřich Kubík - uspěl a Josef Ulbrich neuspěl. 

Na počátku roku 2025 je stav figurantů ve středočeské oblasti: 5 svazových figurantů, 20 figurantů 

1. třídy a 29 figurantů 2. třídy. V roce 2024 skončila prolongace 4 figurantům 1. třídy a 1 figurantovi 2. 

třídy a v roce 2025 bude prolongace 1. třídy končit 4 figurantům a dokonce 9-ti figurantům 2. třídy. 

Datum jarního přezkoušení, které bude výběrové na zkoušky figurantů ČKS (svazových a 1. třídy) 

upřesní Jaroslav Vyhnal s Janou Světlíkovou po dohodě s Milanem Římkem. Podzimní přezkoušení 

proběhne zřejmě v listopadu a termín bude upřesněn nejpozději počátkem září. 

Dále Jana Světlíková vyzvala, že je třeba zajistit kabely ke kameře. Jaroslav Vyhnal kabely vozí 

s sebou, případně je třeba zjistit napojení na samém počátku přezkoušení, aby se kabely zajistily. 

  

4) Informace o stavu kladečů  

Stav kladečů ve středočeské oblasti ke dni schůze je 3 svazový kladeči a 22 kladečů 1. třídy.  

 

5) Informace o stavu rozhodčích 

Na konci roku 2024 se konaly zkoušky adeptů na rozhodčí, které pořádal ČKS. Ze středočeského 
kraje se zúčastnila Alena Kimová z Bělé pod Bezdězem, ale bohužel neuspěla. 



Nyní tedy ve středočeské oblasti aktuálně máme 7 rozhodčích 1. třídy, 4 rozhodčí 1. třídy nad 70 
let, z nichž dva nesmí posuzovat v roce 2024 z důvodu neúčasti na školení rozhodčích a 3 rozhodčí 2 
třídy.  

 

6) Informace mládeže 

Ve dnech 9.-10.11. se konalo Otevřené mezinárodní mistrovství mládeže a juniorů stopařů v Žatci. 

Na tomto mistrovství vedl naposledy naše družstvo Jirka Petrus a při slavnostním nástupu jsem mu za 

středočeskou krajskou organizaci společně s Kateřinou Novotnou předal dárkový poukaz, koš a plaketu 

s poděkováním. Na tomto mistrovství nás v kategorii Mládež (2x stopa FPr3) mezi 10-ti soutěžícími 

reprezentovalo 5 mládežníků, kdy se na 1. místě umístila Marie Rychtrová s SBT Alamea Perfect Solo, 

dále pak na 3. místě Anna Novotná s Fantem z Jirkova Dvora a dále na 4. místě Victorie Elisabetta 

Šichová, na 5. místě Veronika Podnecká a na 10 místě David Černý. V kategorii Junior (opět 2x stopa 

FPr3) jsme mezi 5-ti soutěžícími neměli svého zástupce. V otevřeném závodě mezi 11-ti účastníky bylo 

dokonce 7 středočechů a brali jsme kompletně bednu. Vítězkou se stala Simona Boháčková s Thorou 

Rivie, druhá skončila Karolína Labutová s Gerem Meggan Bohemia a třetí Lucie Jirásková s Catniss vom 

Further Moor. Dále pak na pátém místě skončila Kateřina Svobodová, na šestém Patricie Štěpařová, na 

osmém Barbora Kozáková a na devátém Anna Svobodová. V otevřeném závodě dle FPr2 jsme mezi 

šesticí závodníků neměli žádného zástupce. Družstvo jsme složili pouze my, takže i zde byl první 

středočeský kraj. 

Dále pověřený vedoucí mládeže Kateřina Novotná informovala o plánovaných akcích pro mládež. 

Akce budou v těchto termínech: 

19.1. – Čelákovice - Poslušnost 

1.3. – Dobříš - Poslušnost s Terezou Vajnerovou a obrany s Jiřím Petrusem 

6.4. – Zásmuky – poslušnost Michaela Kuncová, obrany (figurant bude upřesněn) 

8.5. – Čelákovice – poslušnost / obrany 

1.6. – Drahelice – Poslušnost / Obrany (Jiří Labuta) 

3.8. – 9.8. – Čelákovice – soustředění středočeské mládeže 

Rovněž Kateřina Novotná informovala, že pro pružnější komunikaci přímo s mládežníky založí 

Whatsapp skupinu. 

 

7) Krajská liga pro rok 2025 

Na minulé schůzi bylo domluveno, že kategorie a podmínky zůstanou stejné i pro rok 2025. Do 

krajské ligy pro rok 2025 máme prozatím přihlášeny závody: 

22.3.2025 – ZKO Benátky nad Jizerou 

12.4.2025 - ZKO Komárov 

26.4.2025 - ZKO Vlašim 

24.5.2025 – ZKO Brandýs nad Labem 

27.9.2025 - ZKO Nové Strašecí 

4.10.2025 - ZKO Svojetín 

Dále se počítá s dalšími jejichž termín v den schůze není znám (ZKO Sedlčany, ZKO Jabkenice) 

 

8) Kalendář akcí 

Krajská liga a akce pro mládežníky – viz. výše 
CACT Rožmitál pod Třemšínem – 4.-6.4.2025, kategorie IGP3, ZVV3 a IGP-FH 



  
9) Různé 

- Zpravodaj – Jiří Fryč zpracoval návrh struktury zpravodaje, který by se rozesílal do organizací 

středočeského kraje pro ještě větší informovanost. Mimo kontaktů na členy výboru, figuranty, kladeče 

a rozhodčí by měl obsahovat také plánované akce a události, které se v kraji konaly.   

- Konkrétní návrhy dalších možných seminářů s návrhem lektorů – Zájem by mohl být o seminář 

stop s Ivou Lžičařovou (podmínky zjistí J. Labuta). Dále se na Facebook umístí odkaz pro návrhy ze 

strany veřejnosti, aby se vyjádřili sami o jaký seminář by měli zájem.  

- Nové webové stránky – Členové krajského výboru jednohlasně odsouhlasili zhotovení nových 

webových stránek ve Wordpress v nabízené ceně 5.000,- Kč od realizátora Jana Kelymana. Tyto stránky 

budou vytvořeny se stejnými daty a informacemi jako staré. Výhodou bude snazší udržitelnost a větší 

míra kompatibility s webovými prohlížeči a mobilními telefony. 

- Výroba razítka středočeské organizace – Jiří Labuta zajistí výrobu třetího razítka krajské 

organizace s označením „3“ pro pokladní Michaelu Černou. Nyní razítka vlastní předseda kraje Jiří 

Labuta (označení „1“) a Jana Světlíková (označení „2“) pro přezkoušení figurantů.  

- Valná hromada ČMKU – 8.3.2025 nahlášeni: Jiří Labuta, Michaela Černá, Blanka Kadlečková, Jiří 

Fryč, Ladislav Kašpar, Miroslava Chramostová. Pro příští valné hromady mimo již zde uvedených lze 

využít Libuši Chaloupkovou (pouze v případě konání v Praze), Jaroslava Suchého, Jaroslava Vyhnala a 

Janu Světlíkovou (v případě, že se nebudou moci účastnit kolegové).  

 

10) Návrh finančního rozpočtu na rok 2025 

Po drobných úpravách v průběhu jednání byl jednohlasně schválen rozpočet středočeské krajské 

organizace pro rok 2025 v níže uvedených částkách: 

 

Nákladové položky 

CACT 7 000 Kč 

Příprava figurantů, kladečů a podpora rozhodčích 10 000 Kč 

Mládež (výcviky, soustředění, MR)  70 000 Kč 

Organizační náklady (vč. zhotovení nového webu) 11 000 Kč 

Krajská liga 20 000 Kč 

Podpora krajských závodů 17 000 Kč 

Školení a semináře dospělých 17 000 Kč 

Celkem 152 000 Kč 

 

Příjmové položky 

Dotace z ČKS za členskou základnu 135 000 Kč 

Zisky na spořících a termínovaných účtech 15 000 Kč 

Celkem 150 000 Kč 

 

Z výše vedených položek je patrné, že rozpočet je ztrátový v částce 2.000 Kč. 

 

 

Zapsal: Jiří Labuta 

Termín příští schůze: Předpoklad v listopadu 2025, bude upřesněno v září 


